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Protokół nr 46/2014 
posiedzenia Komisji Finansowo-BudŜetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 20 lutego 2014 r. w godz. 1530 – 1620 w sali nr 146 
Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 
 

1/ Zdzisław Przełomiec – przewodniczący Komisji, 
2/ Zdzisław Koncewicz – wiceprzewodniczący Komisji, 
3/ Zbigniew De-Mezer, 
4/ Włodzimierz Marczewski, 
5/ Andrzej Turowski, 
6/ Tadeusz Zamaro.  
 

Nieobecna radna Agnieszka Rzatkowska. 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
 

1/ Marek Buczyński – Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk,  
2/ Alicja Jacewicz − naczelnik Wydz. O, 

3/ Sławomir Sieczkowski − naczelnik Wydz. FN, 

4/ Radosław Wysocki − naczelnik Wydz. GR, 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

 Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Przełomiec, który powitał zebranych i nadmienił,  
Ŝe porządek posiedzenia wraz z materiałami został członkom komisji przesłany.  

  Członkowie Komisji nie mieli uwag, wobec czego został przyjęty następujący 
porządek posiedzenia:  
 

1. Przyjęcie protokołu nr 45/2014 posiedzenia Komisji Finansowo – BudŜetowej Rady 
Miejskiej w Suwałkach z dnia 23 stycznia 2014 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zbycie 
nieruchomości w formie darowizny. 

3. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę 
samorządu terytorialnego. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia trybu 
udzielania i rozliczania dotacji suwalskim szkołom i przedszkolom publicznym 
zakładanym i prowadzonym przez osoby fizyczne i prawne inne niŜ jednostka 
samorządu terytorialnego oraz osobom prowadzącym inne publiczne formy 
wychowania przedszkolnego, a takŜe szkołom i przedszkolom niepublicznym  
oraz osobom prowadzącym inne niepubliczne formy wychowania przedszkolnego  
z terenu Suwałk. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie realizacji 
Programu wspierania  rozwoju uczniów zdolnych w Mieście Suwałki do 2015 roku. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2014 rok.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Miasta Suwałki na lata 2014 – 2030.  

8. Wolne wnioski. 
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Ad pkt. 1. 
Przyjęcie protokołu nr 45/2014 posiedzenia Komisji Finansowo – BudŜetowej  
Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 23 stycznia 2014 r. 
 
Zdzisław Przełomiec zapytał radnych o ewentualne uwagi i wnioski do protokołu  
z poprzedniego posiedzenia Komisji Finansowo-BudŜetowej. Zebrani nie zgłosili zastrzeŜeń, 
wobec czego stwierdził, Ŝe protokół został przyjęty przez Komisję. Poinformował równieŜ,  
Ŝe protokoły posiedzeń Komisji są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.  
 
 
Ad pkt . 2. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zbycie nieruchomości  
w formie darowizny. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Radosław Wysocki zreferował przedłoŜony projekt uchwały. 
 
Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych,  
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody  
na zbycie nieruchomości w formie darowizny. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 3. 
Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 
terytorialnego. 
Sprawozdanie… stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego Sprawozdanie z wysokości 
średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego  
w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego, zostało przyjęte. 
 
 
Ad pkt . 4. 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia trybu 
udzielania i rozliczania dotacji suwalskim szkołom i przedszkolom publicznym 
zakładanym i prowadzonym przez osoby fizyczne i prawne inne niŜ jednostka 
samorządu terytorialnego oraz osobom prowadzącym inne publiczne formy wychowania 
przedszkolnego, a takŜe szkołom i przedszkolom niepublicznym oraz osobom 
prowadzącym inne niepubliczne formy wychowania przedszkolnego z terenu Suwałk. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Marek Buczyński zreferował przedłoŜony projekt uchwały następnie wprowadzi poprawkę 
pisarską do uzasadnienia do przedłoŜonego projektu uchwały . 
 
Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
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Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych,  
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji suwalskim szkołom i przedszkolom 
publicznym zakładanym i prowadzonym przez osoby fizyczne i prawne inne niŜ 
jednostka samorządu terytorialnego oraz osobom prowadzącym inne publiczne formy 
wychowania przedszkolnego, a takŜe szkołom i przedszkolom niepublicznym  
oraz osobom prowadzącym inne niepubliczne formy wychowania przedszkolnego  
z terenu Suwałk. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 5. 
Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie realizacji Programu 
wspierania rozwoju uczniów zdolnych w Mieście Suwałki do 2015 roku. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych,  
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie 
realizacji Programu wspierania rozwoju uczniów zdolnych w Mieście Suwałki do 2015 roku. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 6. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2014 rok. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Sławomir Sieczkowski zapoznał radnych z autopoprawkami, które zostaną wprowadzone  
na sesji. 
 
Zbigniew De-Mezer zapytał o przyczynę dwukrotnego wzrostu kwoty przeznaczonej  
na remont sali gimnastycznej w Zespole Szkół nr 6 w Suwałkach.  
 
Sławomir Sieczkowski poinformował, Ŝe początkowo zaplanowana była jedynie wymiana 
podłogi obecnie w planie jest większy zakres robót związany z całościową modernizacją sali 
gimnastycznej. 
Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych,  
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta 
na 2014 rok. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
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Ad pkt . 7. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Miasta Suwałki na lata 2014 – 2030. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Sławomir Sieczkowski zapowiedział wprowadzenie autopoprawek do projektu uchwały  
na sesji Rady Miejskiej. 
 
Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych,  
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata 2014 – 2030. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 8. 
Wolne wnioski. 
 
Zdzisław Koncewicz zapytał o moŜliwość doprowadzenia centralnego ogrzewania  
do budynków na ulicy Hamerszmita 5 i 6. 
 
Zbigniew De-Mezer zapowiedział złoŜenie interpelacji na najbliŜszej sesji Rady Miejskiej 
dotyczącej kwoty, którą miasto musi dokładać z budŜetu własnego na realizację zadań 
zleconych przez administracje rządowych. 
 
Tadeusz Zamaro zapytał, czy Prezydent Miasta zamierza zlecić przeprowadzenie audytu 
Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej w Suwałkach zewnętrznemu podmiotowi. 
 Wspomniał o moŜliwości przeprowadzenia zajęć z wychowania komunikacyjnego,  
na które Wojewódzki Ośrodek Ruchu Drogowego ma przeznaczone fundusze. 
 
Marek Buczyński opowiedział o programie szkoleniowym w Parku Naukowo-  
-Technologicznym Polska-Wschód, przeznaczonym dla uczniów klas drugich gimnazjum,  
na którym młodzieŜ będzie miała moŜliwość przećwiczenia udzielania pomocy 
poszkodowanym w wypadkach. 
 W urzędzie jest wyodrębniony Wydział audytu i kontroli, który jest w stanie 
przeprowadzać czynności kontrolne. 
 
 Nie było innych głosów w dyskusji, w związku z tym po wyczerpaniu porządku, 
Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie.  
 

 Na tym protokół zakończono.  
 

Przewodniczący  
Komisji Finansowo-BudŜetowej 

Rady Miejskiej w Suwałkach 
 

Zdzisław Przełomiec 
Protokołowała:  
Dorota Plaga  
 

Pracownik w Biurze Rady Miejskiej  
Urzędu Miejskiego w Suwałkach  


